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Abstract (en)
1. Dispensing container with a dropper comprising a cannula (1) connected to a resilient bellows (11) for dispensing or instilling a product through
the cannula (1), said bellows being placed inside a jacket (12), characterized in that the jacket (12) comprises at least one side opening (17)
corresponding to a part of said bellows, and in that tightness means (5, 23) are provided between the cannula (1) and a flask (8) or a closing cap
(22) surrounding said cannula.

Abstract (fr)
Récipient distributeur à compte-gouttes comportant une canule (1) reliée à un soufflet élastique (11) pour la distribution ou instillation d'un produit
au moyen de la canule (1), caractérisé en ce que le soufflet (11) est disposé à l'intérieur d'une enveloppe (12) présentant au moins une ouverture
(17) correspondant à une partie dudit soufflet, de sorte que le compte-gouttes constitué par l'association de ladite canule (1) et dudit soufflet (11) est
manoeuvrable en même temps que ladite enveloppe.
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